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                                 Protokol  
Levring menighedsråd 

Referat af ordinært menighedsrådsmøde med regnskab torsdag den 18. marts 2021 kl. 16.30 
Kirkecentret, Kirkebakken 8, 8620 Kjellerup  

Deltagere: Frits, Erik, Jørn, Inger Margrethe, Inger, Anders og Dorthe samt Anita Julius, forretningsfører 
Afbud: Simon pga. studieorlov. Kr. Høgedal fra valgmenigheden. 
 
Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Velkommen til Levring menighedsråds nye 

regnskabsfører, Anita Julius 

Velkomst ved Frits og præsentation af MR. 

Anita præsenterede sig selv. 

3. Levring kirkekasses regnskab 2020 v/Anita 

Julius – underskrift  

Anita fremlagde regnskabet og besvarede spørgs-

mål. Regnskabet blev godkendt, underskrevet og 

indsendt digitalt til provstiet. 

4. Vedtægt for regnskabsfører og bilag til 

regnskabsinstruks – er vedhæftet. Inger har 

bilag med til underskrift. 

Begge blev underskrevet og opbevares i mappe 

hos kassereren. 

 

5. Ønsker Levring en fælles, ny hjemmeside med 

Hørup? v/Anders  

Anders orienterede om muligheden for en fælles 

hjemmeside med Hørup sogn. MR interesseret i, at 

der arbejdes videre med ideen og vil gerne være 

repræsenteret i arbejdsudvalget. Levring ønsker, at 

sognet får eget domæne. Fordeling af udgifter kan 

gå efter antal sognebørn. Jørn bliver repræsentant 

fra Levring.  

6. Underskrift af referater fra det konstituerende 

møde og MR møde d. 19.11. 2020 samt MR 

møde d.11.2. 2021 

Protokol 31,32 og 33 fra de nævnte møder blev 

underskrevet. 

7. Ny el radiator og ny el tavle i våbenhuset Tilbud på to nye el radiatorer til i alt 2000,- kr. excl. 

moms og montage blev accepteret og ønskes opsat 

ved renoveringen. Den nuværende el tavle bliver 

ikke udskiftet i denne omgang, men der opsættes 

en jording – et jordspyd.  

8. Orientering: 

Gravermedhjælper Anette Larsen v/ Jørn 

Status på restaureringen af kirken m.m. v/Frits 

Status på renoveringen af taget på 

Tandklinikken v/ Erik  

Sommerfest/Basar d. 6.6. 

Studietur 2021? 

Sogneudflugt 2021? 

Zenias medvirken ved gudstjenesten 

julesøndag – udgift for Levring? 

Kirkesyn og MR møde d. 20.5.  

Lidt mad mellem syn og møde 

 

Jørn har efter anmodning fra gravermedhjælperen 

udstedt en frigørelsesattest.  

Ifølge mureren går det nu planmæssigt med kalk-

ningsarbejdet i kirken, dog var der forud en forsin-

kelse på ca. to uger, da der blev konstateret skim-

melsvamp i hele kirken pga. vanddampskaden. 

Kirke og våbenhus måtte derfor igennem en større 

skimmel rens, inden mureren kunne komme i gang 

Tandteknikken: Tømreren er endnu ikke kommet 

for at ordne taget.  

Sommerfest planlagt til den 6.6. Der bliver lavet en 

lodseddel. En fysisk sommerfest bliver kun en reali-

tet, hvis forsamlingsloftet bliver hævet til ca. 150 

personer.  

Jørn orienterede om. at studieturen bliver i sep-

tember. Mere herom senere.   



Anno 2021 Protokol 34 Anno 2021 

Sogneudflugt? Inger Margrethe kontakter Simon 

for et arbejdsmøde for planlægning. Tidspunkt for 

turen annonceres i kirkebladet.  

Xenia: Intet nyt.  

Efter kirkesyn den 20.5. skal vi have lidt at spise 

med den byggesagkyndige, inden MR fortsætter 

med ordinært møde med kvartalsrapport m.m. 

Jørn står for bestilling.  

9. Eventuelt 

tandteknikkens ombygning til 

sognehus/sognelokale – økonomi m.m.  

 

 

 

 

Frits orienterede om sine tanker ud fra en skitse af 

den nuværende indretning af bygningen. Boksen 

tænkes bevaret som depot til arkiv m.m. 

Budgetønsker indleveret til provstiet. Lejemålet 

ophører pr. 1.6. 2022, og MR vil herefter mangle 

lejeindtægten, når huset fremover skal fungere 

som sognelokaler – samlingssted. En større reno-

vering vil gå forud, hvortil der skal indhentes for-

slag og tilbud i løbet af efteråret 2021. Adgang og 

indretning skal være praktisk og handicapvenlig. 

Provstiet er forhåndsorienteret om, at der vil kom-

me en ansøgning om midler til at få denne reno-

vering på plads. Emnet vil blive genoptaget på et 

senere møde.  

Alle går i tænkeboks til næste møde. 

Mødet sluttede kl.19.10. 

Referatet er udarbejdet af Inger-Marie Tind Christensen  

Underskrifter:  

 

 


